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Jaarverslag
De certi�cering voor het keurmerk Kwaliteit Laat Je Zien is een continu proces. Iedere drie jaar vindt er een audit plaats op de zorgboerderij. In
de tussentijd wordt elk kalenderjaar getoetst door middel van het jaarverslag. In het jaarverslag geeft de zorgboer(in) een weergave van alle
ontwikkelingen op de zorgboerderij en legt hij/zij verantwoording af over het voldoen aan de eisen van het kwaliteitssysteem.

Dit jaarverslag heeft betrekking op:

Bedrijfsgegevens

Ondernemingsgegevens

Zorgboerderij Kei

Registratienummer: 1141

Bommelweg 1, 4014 PT Wadenoijen

Rechtsvorm Besloten vennootschap (bv) ingeschreven bij Kamer van Koophandel onder nummer 30093522

Website: http://www.kei.nl

Locatiegegevens

zorgboerderij Kei

Registratienummer: 1141

Bommelweg 1, 4014 PT Wadenoijen

Aangesloten bij de Federatie Landbouw en Zorg via: Vereniging zorgboeren Rivierengebied

http://www.kei.nl/
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1 Inleidende vragen voor het Jaarverslag
Door middel van onderstaande vragen wordt de inhoud, van een aantal hoofdstukken, van het jaarverslag bepaald.

1.1 Wilt u een voorwoord aan het jaarverslag toevoegen?

Nee, Voorwoord en Zorgboerderij in beeld overslaan

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

1.2 Welke medewerkers zijn er op de zorgboerderij?

Naast de ondernemer(s), zijn er stagiairs
Naast de ondernemer(s), zijn er vrijwilligers

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

1.3 Waren er in het verslagjaar meldingen en/of incidenten?

Nee, er waren geen meldingen en incidenten

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

1.4 Wilt u meewerken aan een enquête t.b.v. kengetallen over de zorglandbouw?

Deze vraag gaat over een enquête van de Federatie Landbouw en Zorg t.b.v. de belangenbehartiging.

Ja

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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2 Voorwoord

2.1 Voorwoord van de zorgboerderij

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

2.2 Zorgboerderij in beeld

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.
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3 Algemeen

3.1 Het afgelopen jaar op de zorgboerderij

Een beschrijving van de activiteiten op de zorgboerderij en de belevenissen van de deelnemers, medewerkers en zorgboeren. Ook veranderingen
en ontwikkelingen op de zorgboerderij komen aan bod. Het kan gaan over bijvoorbeeld het zorgaanbod, een verbouwing, de �nanciering en de
kwaliteitseisen.

Alweer een jaar voorbij, en wát voor een jaar! Om met de simpelste feiten te beginnen: er is niets veranderd dit jaar. Geen verbouwingen,
geen verandering van het zorgaanbod, geen inkoopronde en we hebben ook geen reden gezien om ons kwaliteitssysteem grondig te
herzien. We zijn ook wel blij dat wij nooit plannen maken – hoefden we ze ook niet om te gooien!

Wat deden we dan wel? We zijn dicht geweest vanaf 16 maart. Een belachelijke periode: onze crisisopvang zat vol met vier kinderen die
allevier op een ándere school zaten en dus verschillende leerlijnen volgden. In plaats van de dagbesteding hadden we opeens een klasje.
Kinderen die allemaal Corona-proof hun ouders wilden zien (crisisopvang, dus dat is extra belangrijk). Voogden die véél overleg wilden, of
juist langdurig afwezig waren. De kinderen uit onze ‘gewone’ groepen, die niet mochten komen maar waar we wel contact mee wilden
houden. En helaas geen dagbesteders, vrijwilligers of stagiairs, dus ál het werk op de boerderij moesten we er nog even bij doen.

Toch was de eerste lockdown een �jne tijd. De kinderen die hier waren hebben een soort lange vakantie gehad: niet zo vroeg op als anders,
’s ochtends schoolwerk en de hele middag buitenspelen. We hebben, zelfs terwijl ze wekenlang hun ouders niet zagen, geen groot verdriet
gezien, wél heel veel plezier.

Na een paar weken kwamen de eerste volwassenen weer voorzichtig werken (eerst een paar uurtjes, maar al snel weer hele dagen). Dank
zij het mooie weer konden we gemakkelijk afstand houden en door het langzaam op te bouwen konden we na de meivakantie eigenlijk
weer ‘gewoon’ open – met Coronapiepers, protocollen en bezoekerslijsten, dat dan weer wel.

De grote winst van dit Corona-jaar is wat ons betreft wel de samenwerking met de FLZ. Daar is verschrikkelijk hard gewerkt en bereikt dat
de zorgboerderij als fenomeen goed op de kaart staat. Inspirerend om mee te mogen denken met de collega’s en sámen oplossingen te
verzinnen voor een ongekende situatie.

De saamhorigheid onder de deelnemers is door deze hele periode nog vergroot. We moeten het echt samen doen, samen improviseren en
samen bedenken hoe we de zaken oplossen. Tot het eind van het jaar hebben we in ons noodverblijf (tent met gaskanon) kunnen zitten.
Als het daar te koud voor wordt, dan moeten we in twee ploegen gaan pauzeren en dat is natuurlijk minder gezellig… maar meer dan 6
kunnen we in ons dagverblijf niet kwijt op anderhalve meter.

Het ondersteunend netwerk. Tja. Dat hebben wij eigenlijk niet. Elke deelnemer die hier komt heeft een ondersteunend netwerk, en een
eigen regisseur. Wij stapelen daar niet onze eigen deskundigen bovenop maar maken gebruik van de netwerken die er al zijn.

Wij hebben zelf meer dan andere jaren gebruik gemaakt van de begeleiding van Pactum – gewoon omdat er meer crisisopvang was en er
ook meer te regelen was rond bijvoorbeeld het bezoek en de afspraken met de voogden. Daarnaast was het contact met de netwerken van
de kinderen ook veel intensiever dan we normaal gewend zijn, zeker met de ouders en de scholen.

Ook voor de ‘schrijnende gevallen’, de kinderen en volwassenen die in de eerste en tweede lockdown extra zorg nodig hadden, omdat het
thuis niet goed ging, is er veel overleg geweest met hun ondersteunende netwerken. Dat is zéker ten koste gegaan van de kinderen met
wie het helemaal prima ging: die zijn lekker thuisgebleven tijdens de lockdowns en hebben dus minder zorg gehad.

We hadden van vorig jaar een aantal ‘leerpunten’ open staan. Zo wilden we beter opletten dat we stagiairs zouden werven die hier ook echt
een bijdrage zouden kunnen leveren. Dat blijft héél lastig, omdat stagiairs geen proeftijd hebben: ze komen kennismaken en dan moet je
beslissen of ze wél of niet zullen passen. In 2020 is er één stage niet erg succesvol geweest, drie andere waren wel geslaagd. Daar zijn we
tevreden mee, maar we blijven opletten…

Ook wilden we de respons voor de tevredenheidsmeting verhogen. Dat is een beetje gelukt: 36 procent is toch 15 procent meer dan vorig
jaar. Geen reden om achterover te leunen, maar we zijn op de goede weg!

We hebben extra gelet op incidenten, door er standaard bij elke dagrapportage even naar te vragen We weten niet of het daardoor komt,
maar er is zelfs geen pilletje meer vergeten. Onze dieren bijten niet. Onze deelnemers zijn oppassende burgers, niet agressief en
seksueel ook niet ontremd. Gelukkig zijn er geen ongelukken geweest en niemand had een klacht.
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Net als de jaren hiervoor hebben we ‘met de genade mee’ gewerkt, en veel geluk gehad. Geen plan had kunnen voorspellen wat we dit jaar
hebben meegemaakt, maar we hebben er met zijn allen iets moois van kunnen maken.

Wat we wel onder ogen moeten zien, maar dat geldt voor de meeste mensen die in de zorg werken, dat de rek er nu echt uit is. De boer en
de boerin zijn moe. En er ligt nog zoveel dat óók nog moet: uitgestelde evaluaties, verantwoordingen, boekhouding er moet nog een
opleidingsplan komen (en begonnen worden met leren). Maar we zitten voorlopig óók nog vast aan de anderhalve meter, met alle
meerwerk van dien.

We zijn het niet gewend, en het voelt ook nog een beetje onwennig, maar we leren ‘nee’ te zeggen. Niet meer elke avond doorgaan om te
proberen álles af te krijgen. Niet bijna automatisch zélf een stapje harder gaan lopen als iemand anders een probleem heeft. Af en toe
gewoon ‘nee’ zeggen. Tegen een vrijwilliger die eigenlijk alleen maar gratis wilde komen paardrijden (onze buren hadden nét een stalhulp
nodig, dus we konden haar keurig doorverwijzen). Tegen een deelnemer die eigenlijk nét niet goed paste in de groep (verwezen naar een
collega). Tegen een ouder die élke avond een dagrapportage wil (uitgelegd dat dat niet kan, andere deelnemers hebben ook soms
aandacht nodig en we willen niet elke avond tot negen uur bezig zijn). Tegen een aspirant-zorgboer die zelf nog niets heeft uitgezocht
maar wel graag van ons heel veel ondersteuning wil (doorverwezen naar Boer&Zorg).

Ietsje minder service, alleen tijd besteden aan dingen die voor ons echt belangrijk zijn en nog even druk met de Corona-regels en het
wegwerken van achterstandjes. Dan zijn we eind maart klaar voor de audit én zijn we zo geroutineerd geworden in het nee-zeggen dat we
de rest van het jaar tijd over gaan houden.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

3.2 Algemene conclusies

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de ontwikkelingen en situaties die bij "3.1 Het afgelopen jaar op de
zorgboerderij" zijn beschreven.

Zoals bij alle collega's heeft Corona bij ons ook een grote impact gehad. Wij waren bijvoorbeeld van plan de inspraakavonden gezelliger te
maken, maar ze zijn vervallen. Ook ons plan om wat grotere projecten aan te pakken hebben we maar een jaartje in de ijskast gezet: het
was hard genoeg werken om de anderhalve-meter-KEI in te richten.

We zien een afname in het aantal deelnemers. De kinderen die maar één keer per week of minder kwamen zijn na de lockdown niet
allemaal teruggekomen. Omdat de kinderen die nog wel komen veel vaker komen, zijn de groepen nog ongeveer even groot, maar er zit
meer structuur in omdat de kinderen elkaar vaker zien. Bij de volwassen dagbesteders is wél een �inke toename te zien: twee nieuwe
deelnemers die vooralsnog fulltime bij ons aan de slag gaan. Deze verschuivingen leiden tot een aanzienlijke afname van de
administratieve lasten en dat is natuurlijk mooi meegenomen!

De Corona tijd was, vooral in de Jeugdzorg, een zware tijd. Wij merkten dat de zorgprofessionals uit onze netwerken daardoor nog beter
konden samenwerken. Er was meer respect voor elkaar en veel meer bereidheid om te zoeken naar maatwerkoplossingen. Wij hebben
krediet opgebouwd doordat we hebben laten zien dat we �exibel zijn maar tegelijkertijd zorgvuldig en professioneel. Ook bij (de ouders
van) onze volwassen deelnemers staan we er goed op: niemand heeft zich in de steek gelaten gevoeld en ondanks de lockdown
voelde iedereen zich toch verbonden.

Wij hebben van het afgelopen jaar vooral geleerd wat we eigenlijk al wisten: plannen maken past niet bij ons. Nú weten we alleen ook
beter uit te leggen waarom niet. Als je plannen maakt dan ben je tijd en energie aan het investeren in bedenken wat je wilt gaan worden,
of wilt gaan doen. Wij steken die tijd en die energie in het aanpakken van wat er op ons pad komt en daardoor ontwikkelen wij ons bijna
'vanzelf'. Dat klinkt misschien alsof we stuurloos ronddobberen, maar als je achteraf terugkijkt zie je dat we wel een 'logische'
ontwikkeling hebben doorgemaakt. Dat is ook niet vreemd: als je bij alles wat je aanpakt trouw blijft aan je eigen identiteit, dan kan het
bijna niet anders of je groeit precies de kant op waar je heen wilt. 

Wat nemen we mee naar volgend jaar?

Allereerst helaas de Corona zelf. Niemand weet hoe lang we nog afstand moeten houden en of we ooit weer helemaal terug gaan naar wat
we vorig jaar nog normaal vonden. Hoe hard gaan de economische gevolgen ons allemaal raken? Hoe hard wordt het inkoopproces dit jaar
in de regio's gespeeld, als de grote instellingen merken dat ze moeten inleveren? We zullen alert moeten zijn op alle ontwikkelingen maar
gelukkig hebben we dit jaar al gezien dat de FLZ daarin enorm gegroeid is en de zorgboeren op de kaart heeft gezet.
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Wat we ook vast willen houden is dat kinderen bij ons minimaal twee dagdelen per week aanwezig zijn. Dat bevalt heel goed. Dat zal naar
verwachting bijna vanzelf gaan - er komen nog maar heel zelden aanmeldingen voor minder, en we kunnen goed uitleggen waarom het voor
onze groepen gewenst is dat ze klein en heel hecht zijn. Om dezelfde reden gaan we ook verzuim strakker aanpakken: het is erg onrustig
als kinderen vaak verzuimen en meestal is dat een signaal dat er iets anders aan de hand is.

We hebben vooral veel zin om zodra dat weer kan een �ink feest op het erf te vieren en alle deelnemers en hun ouders/verzorgers eens
goed te onthalen. Of een keertje weer met het hele spul naar de Sligro om ijsjes te halen (we mogen daar vaak proeven...). We plannen
het nog even niet...

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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4 Deelnemers en medewerkers

4.1 Deelnemers

Een beschrijving van de doelgroepen, het aantal deelnemers en de wijzigingen hierin.

Begin 2020 20 jeugdigen, nu 14. Uitgestroomd zijn er 10: 2 gingen naar andere zorg (dagbehandeling), 8 waren 'eruitgegroeid' (middelbare
school, geen zin meer, sociale vaardigheden nu voldoende goed ontwikkeld). 4 nieuwelingen stroomden in.

7 Pactumtrajecten: 3 lange en 4 korte. 

Begin 2020 6 volwassenen, nu 8. Geen uitstroom en 2 instromers.

Wij hebben onze 'Grote Weekenden' stopgezet vanwege de Corona, maar we missen ze niet en ze komen ook niet terug. Verder is er niets
veranderd, alleen merken we dat we, omdat we bewust kleinschalig willen blijven, meer aanvragen van deelnemers met complexere
problematiek krijgen, zoals autisme gecombineerd met een verstandelijke beperking of een verstandelijke beperking in combinatie met
ODD. Dat zijn voor ons geen nieuwe doelgroepen, maar meer mensen uit die doelgroepen weten ons nu te vinden en daardoor 'verzwaart'
de zorg in de groepen. We versterken dat een beetje door bij de intake van kinderen met een kleine zorgvraag (vaak gaat het dan om het
ontlasten van de ouders) aan te geven dat het voor een kind �jn is om met andere kinderen te spelen waar het zich meer aan op kan
trekken. Vaak lukt het om die kinderen buiten de zorg te houden (sport, scouting) en daar zijn we dan blij mee.

De meeste deelnemers zijn Jeugdwet, maar de meeste uren zijn de dagbesteders (WLZ en een enkele WMO-er). Wij bieden voor al deze
mensen begeleiding in de groep, in de categorie licht of midden (zware begeleiding doen wij niet, we hebben er de deskundigheid niet
voor). NB deze alinea is hetzelfde als in 2017 en 2018 en 2019. Dat klopt en is expres zo: never change a winning concept!

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.2 Conclusies m.b.t. deelnemers

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de deelnemersgroep en wijzigingen hierin.

Het gaat goed. De deelnemers die ons weten te vinden passen precies bij wat wij willen bieden, en anders komen we er in de intake of het
proefdraaien wel achter. Volwassen deelnemers draaien een maand op proef mee en dat is zo goed bevallen dat het nu de norm is.

Bij onze jeugdigen zagen we dat (door de lock-down) de problemen thuis bij sommigen erg toenamen. Ontregelde kinderen, ruzies,
kinderen die apathisch raakten en ouders die op hun tandvlees doorliepen. We hebben geprobeerd hulp te bieden waar we konden en dat
werd ook wel gewaardeerd, maar soms hadden we wel méér willen doen. Hopelijk is het volgend jaar niet meer nodig...

Onze plannen om jong en oud wat meer samen te laten werken zijn voorlopig niet haalbaar. Afstand houden en gezond blijven gaan nu nog
even voor. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.3 Personeel

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met het personeel op de zorgboerderij.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.
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4.4 Stagiairs

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met de stagiairs op de zorgboerderij.

Wij hadden 1 stagiair uit 2019 die eind februari haar stage heeft afgerond.

Vanaf de zomervakantie tot december hadden we een HBO Social Work stagiair. Zij was eerstejaars en kwam vooral kennismaken met de
doelgroep. Helaas had ze last van gezondheidsproblemen en bleek dat ze de studie eigenlijk nét niet aan kon. 

In november begonnen 2 MBO-stagiairs, ééntje doet dierverzorging en de andere Helpende Zorg en Welzijn. Zij zullen in februari en in juni
hun stage afronden.

De stagiairs lopen mee in de groep en helpen de deelnemers om lekker te kunnen werken. Voor allemaal is het de grootste uitdaging om
te leren 'op hun handen te zitten' en niet gauw even zelf de bezem te pakken. Daarnaast kijken we welke taken de stagiair echt helpen: de
dierverzorger hebben we met de paarden aan de gang gezet omdat ze dat nog niet kende, en de Helpende heeft ook meegeholpen in een
kindergroep omdat ze daar a�niteit mee heeft. 

We begeleiden de stagiairs 'hands on': we staan ernaast en we doen mee. Daarnaast is er tijd om even apart te gaan zitten en feedback te
geven en te vragen en natuurlijk houden we evaluatiegesprekken, soms met de stagebegeleider van school erbij en soms zonder.

Van de stagiairs van dit jaar hebben we opgestoken dat het heel gezellig is als we de groepen een beetje splitsen. Dus niet met álle
kinderen knutselen, maar met een kleiner groepje, terwijl de rest iets anders doet. Ook bij de volwassenen doen we de taken nu vaker in
tweetallen (en niet in de hele groep). Dat moest ook wel want afstand houden lukt niet als je allemaal op een kluitje werkt...

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.5 Vrijwilligers

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met de vrijwilligers op de zorgboerderij.

Onze vrijwilliger die af en toe mee gaat kamperen heeft dit jaar niets te doen gehad. We hebben wel contact gehouden, want ook zij heeft
last van eenzaamheid en verveling door de Corona-maatregelen, maar we hebben niet geëvalueerd omdat er niet gewerkt is.

Daardoor is er nu nog één vrijwilliger over, die gewoon meedraait in de groep (zes dagdelen). Er is geen verschil tussen deze vrijwilliger en
de andere deelnemers, hij krijgt dezelfde begeleiding. Natuurlijk wordt er met hem één keer per jaar geëvalueerd.

Een nieuwe vrijwilliger geeft paardrijdles (is ze ook voor bevoegd). 

Weinig vrijwilligers, dus. En dat kwam goed uit want we hebben in de Coronatijd liefst zo min mogelijk mensen op het erf. Maar ook voor
daarna is het niet ons streven om mensen te gaan werven - we kunnen het werk met onze deelnemers goed aan en meer mensen
betekent ook meer drukte en daar zijn we (nog) niet aan toe.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.6 Conclusies m.b.t. personeel, stagiairs en vrijwilligers

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de inzet en omgang met personeel, stagiairs en vrijwilligers.

Onze groepen zijn klein, en we bieden geen zware vormen van zorg, alleen de zorg waarvan wij zeker weten dat we aan alle eisen kunnen
voldoen. Door proefdraaien testen we uit of onze manier van begeleiden past bij de vraag van de deelnemer.
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Stagairs komen bij ons omdat ze iets willen leren - we hebben ze niet nodig als 'personeel' maar het is natuurlijk geweldig als zij een
toegevoegde waarde voor de deelnemers hebben. Bijvoorbeeld door hun kennis te delen, te zorgen voor een gezellige sfeer óf even te
helpen met een lastig klusje.

Datzelfde geldt voor de vrijwilligers.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.



Jaarverslag 1141/zorgboerderij Kei 03-03-2021, 15:10

Pagina 12 van 25

5 Scholing en ontwikkeling

5.1 De opleidingsdoelen van afgelopen jaar

In de opleidingsdoelen beschrijft de zorgboer(in) hoe de kennis en vaardigheden van de begeleiders  op peil wordt gehouden. Door
veranderingen in doelgroepen of zorgzwaarte, veranderingen in wetgeving, etc. zal scholing regelmatig nodig zijn. Daarnaast is het onderling
uitwisselen van kennis, informatie en casuïstiek belangrijk voor de ontwikkeling van de zorgboer(in) en medewerkers.

Bij dit onderwerp gaat het om de kennis en vaardigheden, de opleidingen kunt u bij 5.2 beschrijven (in de kennisbank 8.5.2).

We hadden geen opleidingsdoelen, alleen waren we van plan om een opleidingsplan te maken dat voldoet aan de eisen van de SKJ-
registratie. Daar was geen haast bij, en we hebben het vanwege de Corona geparkeerd voor volgend jaar.

We hebben wél héél veel kennis uitgewisseld, vooral met collega's binnen de FLZ over alle Coronamaatregelen en over onvrijwillige zorg.
Ook hebben we gesnuffeld aan de nieuwe Kwaliteitsstandaard en daarmee in onze vereniging en een beetje gespeeld.

Met de netwerken van onze deelnemers spraken we meer dan andere jaren over bijvoorbeeld de belastbaarheid van ouders en het omgaan
met agressie, verdriet en angst bij kinderen. Corona heeft meer losgemaakt dan je op het eerste gezicht zou denken...  

De intervisie binnen de vereniging heeft grotendeels stilgelegen. Online werkt dit toch niet zo prettig. In plaats daarvan hebben we tijd
besteed aan het beantwoorden van vragen en het voorlichten van de leden en het verzamelen van tips en trucs over de omgang met
Corona. Dat heeft wel een goede basis gelegd voor volgend jaar, als we weer 'echt' bij elkaar kunnen komen.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

5.2 Opleidingen, trainingen, informatie- en intervisiebijeenkomsten

Een beschrijving van welke scholing afgelopen jaar is gevolgd, wie eraan hebben deelgenomen en of de scholing met goed gevolg is afgerond.

Zorgboer en boerin hebben hun BHV-certi�caat verlengd. 

We hebben ons verdiept in RTS, omdat één van onze deelnemers aan dat syndroom lijdt. We begrijpen hem nu beter en we weten waar we
op moeten letten.

In MDT-vergaderingen over enkele van onze jeugdige deelnemers leerde Antoinette over de inzet van speltherapie, PMT en
dagbehandeling. Dat helpt ons om te weten wat er mogelijk is en een meer realistische inschatting te maken van wat je aan ontwikkeling
mag verwachten. We kunnen hierdoor beter communiceren met de andere deskundigen in het netwerk en signaleren als we denken dat
een ingezette behandeling niet werkt. 

Door er veel over te praten hebben we een beter begrip van de kwaliteitsstandaard en van de kernwaarden in ons bedrijf. Dat helpt ons nu
al om duidelijker te kunnen zeggen wat onze zorgboerderij voor onze deelnemers betekent, en we zijn pas net begonnen!

Informatiebijeenkomsten waren er bijna niet, maar we hebben bergen informatie aangereikt gekregen én gelezen over Corona (natuurlijk),
kwaliteitssystemen, onvrijwillige zorg, grenzen aan de zorg, economische analyses, administratieve procedures, de inkoop (en de
productcatalogus) voor 2022 ev, leerlijnen (basisschool), dyslexie, ARBO-eisen... Alle kennis die we nodig hadden hebben we ergens weten
te vinden en al surfende zijn we ook nog op nieuwe ideeën gestuit.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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5.3 Opleidingsdoelen komende jaren

Een beschrijving van de opleidingsdoelen voor de komende periode.

Wij hebben een hoeveelheid kennis, ervaring en vaardigheden. Daarmee helpen wij mensen die we kunnen helpen. Mensen die andere
kennis, ervaring en vaardigheden nodig hebben helpen wij niet, maar verwijzen we door.  Wij hebben 'dus' geen opleidingsbehoefte.

Wij hebben wel een opleidingsplicht, omdat ook het SKJ-register een aantal uren opleiding per jaar vraagt. Daar zullen we ons dus in
verdiepen en dan bedenken of we eraan willen gaan meedoen of niet.

We verwachten wel dat we komend jaar stevig aan de slag kunnen met de implementatie van de kwaliteitsstandaard bij de leden in onze
vereniging. Daar zullen we zeker veel van leren! En dat is dan ook net het soort 'opleiding' waar we wél behoefte aan hebben: re�ecteren,
intervisie, collegiale toetsing en noem ze allemaal maar op: met de voeten op de bank met een paar ervaren collega's nadenken hoe het
allemaal nog beter of mooier kan worden. Kijken naar hun voorbeelden, samen oplossingen zoeken, advies krijgen over je eigen
functioneren.... Dát is onze manier van leren! 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

5.4 Conclusies m.b.t. scholing en ontwikkeling

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van scholing en ontwikkeling.

Wij zijn tevreden - we hebben veel geleerd en ervaren geen tekort aan kennis. 

De planning van de SKJ-verplichte opleiding staat op de actielijst.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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6 Terugkoppeling van deelnemers
De kwaliteit van de zorgverlening van zorgboeren wordt mede getoetst aan de hand van evaluatiegesprekken, inspraakbijeenkomsten en
deelnemerstevredenheidsmeting. De reacties van de deelnemers die hiermee worden verzameld, geven belangrijke informatie aan de
zorgboer(in).

6.1 Evaluatiegesprekken deelnemers

Elke deelnemer heeft jaarlijks een evaluatiegesprek met de begeleiding en eventuele betrokkenen waarin wordt besproken hoe de deelnemer
de zorg op de zorgboerderij ervaart en of de begeleidingsdoelen zijn behaald. In deze paragraaf wordt beschreven hoe de evaluatiegesprekken
zijn verlopen.

De 'gewone' evaluatiegesprekken zijn de gesprekken op ons initiatief, bij ons op de boerderij met de deelnemer en diens
ouder/vertegenwoordiger en soms ook een jobcoach. Bij de jeugdigen schuift vaak ook de regisseur vanuit het wijkteam aan. Dit doen we
in principe met elke deelnemer minimaal één keer per jaar, maar vaker als het nodig is, bijvoorbeeld omdat:

er een nieuwe ontwikkeling is (andere school, andere medicatie, nieuwe leerdoelen)
de opdrachtgeven een evaluatieverslag wil zien
het niet zo lekker gaat

Het afgelopen jaar zijn voor een paar deelnemers (5) deze gesprekken in het geheel niet gehouden. Dat komt omdat sommige deelnemers
van maart tot september niet zijn geweest en als ze dan ook al weinig komen (eens per twee weken) dan is er niet zoveel te evalueren.
Deze komen allemaal in het eerste kwartaal van 2021 aan de beurt. In één geval is er niet geëvalueerd omdat de VO-coach daarbij
aanwezig moet zijn en het is niet gelukt daarmee een afspraak te maken (ook hier door Corona - collega's ziek en daardoor tijdgebrek).

Steeds vaker hebben we evaluatiegesprekken in MDT's (met de school, de behandelaar, het wijkteam, de ouders, de voogden, de
ambulante begeleider). Deze zijn iets anders van opzet, omdat er meer naar het systeem gekeken wordt en hoe óns stukje zorg in het
grotere geheel past. Deze gesprekken zijn altijd vaker dan ééns per jaar, we proberen het te beperken tot ééns per half jaar maar vaak
komt het neer op elke drie maanden.

Bij álle evaluatiegesprekken hebben we het over de zorg: hoe gaat het, hoe ervaar je de begeleiding, voel je je veilig, hoe gaat het met de
leerdoelen? Bij onze eigen evaluatie hebben we ook nog de ruimte om wat extra informatie op te vragen, zoals: wat zouden we kunnen
doen om het hier nog leuker te maken, over welk thema zou je meer inspraak of meer informatie willen en we vragen áltijd of iemand
misschien een klacht heeft. Ook checken we dan de adresgegevens (klopt de e-mail nog wel?) en de medicatie. Die extra vragen stellen
we niet in de MDT, en we gaan er geen apart overleg voor starten omdat de ouders in de regel al behoorlijk overvraagd zijn. In plaats
daarvan sturen we alle ouders/verzorgers met wie we die vragenlijst niet hebben doorgenomen de verkorte lijst in de mail.

In algemene zin komt er niet zoveel uit de evaluaties. We bespreken dan toch vooral hoe het met de onderhavige deelnemer gaat en hoe
we hem/haar beter kunnen helpen.

Niet uit de evaluaties, maar uit de dagelijkse contactmomenten (vaak bij de ko�e) komen soms wel vernieuwingen die wat algemener
zijn. Zo hebben we voor een paar deelnemers weer een pictobord opgehangen en hebben we miniformuliertje voor de dagrapportage
waarop we snel kunnen aankruisen wat iemand precies gedaan heeft. Scheelt een hoop tijd en het thuisfront is er blij mee. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.2 Conclusies uit de evaluatiegesprekken

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de evaluatiegesprekken. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.

Onze algemene vragen komen niet voldoende aan bod in een MDT, daarom sturen we eens per jaar een kleine vragenlijst naar alle ouders
die we niet apart hebben gesproken.
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Verder gaan de gesprekken goed: ze zijn open en meestal gezellig. Er komt bijna nooit iets op tafel wat we nog niet wisten, omdat we elke
ouder bij het halen en brengen ook al spreken, maar het is goed om in een evaluatiegesprek even wat verder te kijken dan 'hoe ging het
vandaag?' en de ontwikkeling over een langere periode te zien en een plan te maken voor de volgende periode.

Wat jammer is, is dat er weinig input voor ons uit komt. De begeleiding is altijd goed, niemand heeft verbetersuggesties, niemand weet
iets te noemen waarover ze inspraak zouden willen en niemand heeft een klacht. 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.3 Inspraakmomenten

Minimaal ieder kwartaal wordt er op de zorgboerderij een inspraakmoment gehouden. Hierbij krijgen alle deelnemers de gelegenheid om met
elkaar aan te geven wat ze graag anders of toegevoegd zouden willen zien op de zorgboerderij.

In elke groep hebben wij élke dag informele inspraak. Met de volwassenen bespreken we welke activiteiten we uitvoeren en hoe we het
werk verdelen en daarbij is ruimte voor eigen inbreng, naast de zaken die wij aandragen. Ook bespreken we veranderingen in de wetgeving
en in het beleid en alles wat ons bezig houdt op het gebied van zorg, veiligheid, kwaliteit en werk. Dit gebeurt met zijn allen in de
gezamenlijke pauzes.

Met de kinderen bespreken we in de eerste gezamenlijke pauze welke activiteiten we zullen gaan doen (wij hebben voorstellen en ze
mogen ook zelf iets bedenken) en de kinderen bepalen zelf hun keuze. Ook bepalen de kinderen zelf wat ze de volgende bijeenkomst
willen eten.

Daarnaast houden we voor de hele boerderij vier formele inspraakmomenten. Daarbij zijn behalve de deelnemers zelf ook de ouders
welkom. Omdat daar nooit iemand komt hadden we bedacht om dat in 2020 een nieuwe impuls te geven door ze te koppelen aan een leuk
evenementje, maar daar is door Corona niets van gekomen. 

We hebben via Zoom één inspraakavond geprobeerd te laten doorgaan, maar daar was geen belangstelling voor.

Wij hebben gevraagd naar de volgende thema's: kwaliteit, onvrijwillige zorg, groepsindeling, veiligheid en gezonde voeding. Ook vragen we
in elke evaluatie aan de mensen of ze zelf iets kunnen verzinnen waarover ze willen meedenken.

In 2021 zullen we alleen 'live' inspraakmomenten houden - we wachten nog even met plannen tot we weten wanneer we weer gasten
kunnen ontvangen. We willen het dan in elk geval hebben over de volwassenengroep - is het nog wel gezellig om met 12 mensen te eten,
of moeten we dat splitsen? En als de Corona komende winter weer toeslaat, hoe richten we dan de anderhalvemeter-kantine weer in? Bij
de kindergroepen willen we eens inventariseren of de indeling die we nu hebben (maandag-, dinsdag- en donderdagmiddag) nog wel goed
past en of de verschillende groepen voldoende afwisseling bieden.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.4 Conclusies uit de inspraakmomenten

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de inspraakmomenten. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.

Onze conclusie is nog steeds dat onze ouders geen behoefte hebben aan formele inspraakmomenten. Dat komt door twee dingen: ten
eerste hebben ze ons gekozen omdat we precies de zorgboerderij zijn die ze willen (en als dat niet meer zo is dan vertrekken ze ook
gewoon weer) en ten tweede zijn er meer dan genoeg andere momenten waarop ze hun vragen, suggesties en andere punten met ons en
met de andere deelnemers kunnen bespreken.
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Maar we blijven het proberen, hopelijk komend jaar twee of drie inspraakmomenten gecombineerd met hapjes, drankjes en het
bewonderen van de knutselwerkjes van de kinderen zodat we toch nog een paar ouders binnenlokken... als dat niet werkt dan overwegen
we presentiegeld aan te bieden, maar daar moet dan eerst maar eens op een inspraakavond over besloten worden ;-)   

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.5 Tevredenheidsmeting deelnemers

Ieder jaar wordt de tevredenheid van de deelnemers gemeten. De zorgboerderij kan hiervoor zelf een vragenlijst opstellen of gebruik maken van
bestaande instrumenten. De deelnemers kunnen de vragenlijst anoniem invullen.

Wij hebben het onderzoek gedaan in november. Er zijn 19 lijsten uitgedeeld, 11 voor kinderen en 8 voor volwassenen. Kinderen die korter
dan een maand bij ons zijn en de kinderen uit de crisisopvang (Pactum regelt het zelf) krijgen onze vragenlijsten niet. We kregen er 7
terug, 5 van kinderen en 2 van de volwassenen. Dat is een betere respons (36%) dan vorig jaar, maar nog niet echt genoeg. Bij de
volwassenen hebben we het nagevraagd: 2 hadden hem al weggegooid omdat ze het écht te spannend vonden, 2 zijn pas laat in het jaar
begonnen en vonden dat ze nog niet konden invullen en 2 waren hem kwijt, maar daar kwamen we helaas te laat achter.

We gebruiken ja/nee vragen, een puntenbeoordeling en een paar open vragen. In algemene zin komt eruit dat men wel tevreden is: de
boerderij en de boer en boerin scoren een 9, de stagiairs een 8,5, onze communicatie een ruime 9, onze omgang met de
Coronamaatregelen een 9,6 (!) en de andere deelnemers kregen een 8,5.

Er zijn mensen (1 of 2?) die 'nee' antwoorden op de vraag of ze meer zelfvertrouwen krijgen door de zorgboerderij, of zelfstandiger worden.
Dat is jammer, want dat is wel de bedoeling. In de nieuwsbrief roepen we mensen die dat hebben ingevuld op om een toelichting te geven,
misschien kunnen we er nog iets aan doen. Datzelfde geldt voor de 2 mensen die hebben ingevuld dat ze niet om hulp durven te vragen.

Bij de open vragen stond dat wij wel een dagje uit hadden verdiend, dat de samenwerking zo �jn was en dat je hier jezelf kunt zijn. Eén
iemand vond het te druk als er veel kinderen zijn (dat lossen we op, ik weet wie dat is) en één iemand houdt niet van poepscheppen.

In algemene zin zijn wij wel tevreden met deze resultaten...

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

Bijlagen
tevredenheidsonderzoek volwassenen 2020 
tevredenheidsonderzoek jeugd 2020 

6.6 Conclusies uit de deelnemerstevredenheidsmeting

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de tevredenheidsmeting. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.

We gaan volgend jaar het uitdelen van de enquêtes combineren met een mail aan de ouders/verzorgers, zodat er minder zoekraken. Of,
als de Corona dan eindelijk weg is, de enquêtes aan de ouders/verzorgers uitdelen.

Omdat we met de volwassenen niet in de kantine kunnen zitten, zitten we vanaf 3 uur, als de kindergroep binnenkomt, in de herrie:
volwassenen die bijna klaar zijn en rustig een kopje thee willen drinken en stuiterballetjes die net op school al stil moesten zitten en nu
graag even willen rennen en gillen. Dat is opgelost door de kinderen bij aankomst meer op te vangen en ze meteen naar ófwel de kantine
(bij regen) ófwel de tuin te verwijzen.

Verder gaan we proberen erachter te komen waarom mensen soms niet om hulp durven vragen en waarom hun zelfvertrouwen niet groeit.
Zodra we weten wat de oorzaak is gaan we ermee aan de slag.
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Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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7 Meldingen en incidenten
Op een zorgboerderij wordt geleefd en gewerkt in kleine of grote groepen, er wordt gewerkt met dieren en gereedschap. Daarbij kunnen
ongevallen of incidenten voorkomen. In dit hoofdstuk wordt beschreven wat er op de zorgboerderij is voorgevallen, hoe er met deze situaties is
omgegaan, wat er uit de analyse van de situatie kan worden geleerd en tot welke acties dit heeft geleid. Voor alle meldingen en incidenten
geldt dat de privacy van betrokkenen voorop staat. Wanneer om privacyredenen een melding of de toelichting daarop niet kan worden
gepubliceerd, heeft de zorgboer(in) in een bijlage verantwoording afgelegd. Deze bijlagen worden niet gepubliceerd.

Wanneer er geen meldingen en/of incidenten hebben plaats gevonden is er enkel een conclusie beschreven.

7.1 Ongevallen en bijna ongevallen

Alle ongevallen en bijna ongevallen moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en hoe
hiermee om is gegaan. Door in te zoomen op een enkel ongeval of een reeks van kleine ongevallen kan inzicht worden verkregen in de oorzaak
en eventuele verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.2 Medicatie

Op de zorgboerderij worden medicijnen verstrekt en/of toegediend wanneer de begeleiding daarvoor bevoegd en bekwaam is. Het kan ook zo
zijn dat een deelnemer zelf medicijnen meeneemt en inneemt gedurende het verblijf op de zorgboerderij. Wanneer er een incident plaatsvindt
rondom de medicatie moet dit worden vastgelegd. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele
verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.3 Agressie

Alle agressie-incidenten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en hoe hiermee om is
gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.4 Ongewenste intimiteiten

Alle incidenten rondom ongewenste intimiteiten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen
en hoe hiermee om is gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen
worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.5 Strafbare handelingen

Alle incidenten rondom strafbare handelingen moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en
hoe hiermee om is gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden
ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.
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7.6 Klachten

Alle klachten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan welke klachten zijn ingediend en hoe hiermee om is
gegaan. Door in te zoomen op een klacht kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.7 Conclusies uit meldingen en incidenten

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het ontstaan en afhandelen van meldingen en incidenten. Eventuele
verbeterpunten zullen aan de actielijst worden toegevoegd.

Er is echt waar niets gebeurd. Geen ongelukjes (ik heb zelfs geen pleister hoeven plakken), geen agressie, geen intimidatie, geen pilletjes
vergeten (ik heb voor elke deelnemer de pilletjesmomenten in mijn telefoon geprogrammeerd).
Eigenlijk is dat bij ons wel structureel. Alles is erop ingericht om een veilige omgeving te zijn en er is veel toezicht. En als we ontdekken
dat er toch een plekje is waar kattenkwaad kan worden uitgehaald, dan maken we het terrein overzichtelijker en gaan we nog wat meer
toezicht houden. Zo voorkomen we dat er incidenten ontstaan, maar zorgen we wel dat er geleerd kan worden: kinderen mogen con�icten
hebben, en leren hier hoe ze dat oplossen zonder te slaan. Volwassenen mogen iemand lief vinden en leren hier hoe je dat (op anderhalve
meter afstand) passend kunt uiten. Wat daarbij heel erg helpt is dat ál onze deelnemers, ook de jeugd, deze doelstelling onderschrijven en
eraan meehelpen.

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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8 Acties
Werken aan kwaliteit is een continu proces, waarbij alle stappen die genomen worden om de situatie op peil te houden of te verbeteren kunnen
worden vastgelegd in een actie. De actielijst is een belangrijke weergave van de activiteiten van de zorgboerderij in het algemeen en op het vlak
van kwaliteit.

8.1 Voortgang actielijst, afgesloten acties

In het afgelopen kalenderjaar zijn onderstaande acties uitgevoerd. Waar nodig heeft de zorgboer(in) een toelichting gegeven op de uitvoering
van de actie.

Aanpassen 'Klachtenreglement cliënten zorgboerderijen' en publiceren op zorgboeren.nl, zie nieuwsbrief Kwaliteit Laat je Zien 23.

Geplande uitvoerdatum: 31-07-2020

Actie afgerond op: 11-11-2020  (Afgerond)

RI&E nalopen

Geplande uitvoerdatum: 31-10-2020

Actie afgerond op: 11-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: Gecontroleerd, aangevuld en op de site gepubliceerd.

Schrijf uw jaarverslag over 2019 en dien deze in ten behoeve van de beoordeling. Indienen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 29-02-2020

Actie afgerond op: 26-02-2020  (Afgerond)

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

8.2 Voortgang actielijst, openstaande acties

Hieronder staan de geplande acties van de zorgboerderij. Wanneer een actie is uitgesteld of gewijzigd heeft de zorgboer(in) een toelichting
beschreven.

VOG Antoinette verloopt

Geplande uitvoerdatum: 01-03-2021

Voeg 'onvrijwillige zorg' toe aan uw uitsluitingscriteria in de werkbeschrijving bij 2.4.14

Geplande uitvoerdatum: 12-03-2021
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Beschrijf in uw werkbeschrijving bij 5.2.6. of uw vertrouwenspersoon schriftelijk op de hoogte is gesteld van de
cliëntvertrouwenspersoon Wzd.

Geplande uitvoerdatum: 12-03-2021

Pas de rood gekleurde tekst aan naar zwarte tekst in in het klachtenreglement dat u heeft gepubliceerd op www.zorgboeren.nl

Geplande uitvoerdatum: 12-03-2021

Actielijst voor 2021 aanvullen, zie de adviesmail bij Jaarverslag 2020

Geplande uitvoerdatum: 12-03-2021

Onderzoek opleidingen ivm SKJ-registratie.

Geplande uitvoerdatum: 15-03-2021

De afspraak voor de praktijktoets t.b.v. de audit is gemaakt op 22-03-2021, 09:30 uur. Om de audit e�ciënt te laten verlopen vragen wij u
deze goed voor te bereiden. In de kennisbank vindt u het auditprogramma waarin beschreven staat wat u daarvoor precies moet doen.

Praktijktoets

Geplande uitvoerdatum: 22-03-2021

Rond de audit af voor de uitvoerdatum, bereid u voor op de audit (zie de kennisbank voor het auditprogramma) Audit

Geplande uitvoerdatum: 01-05-2021

RI&E nalopen

Geplande uitvoerdatum: 31-10-2021

Controle: hebben we de BHV herhaald, minimaal 2 ontruimingen geoefend en het calamiteitenplan bijgewerkt?

Geplande uitvoerdatum: 31-12-2021

Controle: hebben we minimaal 4 inspraakavonden georganiseerd en een klanttevredenheidsonderzoek gehouden?

Geplande uitvoerdatum: 31-12-2021

Toelichting: Dit zullen geen vier inspraakavonden worden. We hopen op ééntje met een grote BBQ net voor de
zomervakantie, ééntje in september met de nieuwe instroom en ééntje bij een kerstborrel. Alles
afhankelijk van de Coronamaatregelen....

Electrische installatie laten keuren

Geplande uitvoerdatum: 01-07-2024
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Controle: hebben we de BHV herhaald, minimaal 2 ontruimingen geoefend en het calamiteitenplan bijgewerkt?

Geplande uitvoerdatum: 31-12-2020

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 02-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Toelichting: Alles gedaan

Controle: hebben we minimaal 4 inspraakavonden georganiseerd en een klanttevredenheidsonderzoek gehouden?

Geplande uitvoerdatum: 31-12-2020

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 02-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Toelichting: Alles afgevinkt

Controle: hebben we met elke deelnemer, vrijwilliger en stagiair minimaal één keer geëvalueerd?

Geplande uitvoerdatum: 31-12-2020

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 02-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Toelichting: Met een enkele deelnemer, die normaal gesproken 20 keer per jaar een dag zou komen maar nu
vanwege Corona maar 10 keer geweest is hebben we de evaluatie geskipt vanwege te weinig input.
Ze staan wél allemaal gepland voor het eerste kwartaal van 2021, zodat we voor de audit weer
helemaal op orde zullen zijn.

Maak i.v.m. wijzigingen in de norm een planning om uw werkbeschrijving te voltooien en voeg eventueel acties toe, zie Nieuwsbrief
Kwaliteit Laat Je Zien 27.

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 02-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Toelichting: Klachtenprocedure aangepast, vertrouwenspersoon ingelicht, vragen beantwoord, collega's
geïnformeerd.

De norm m.b.t. de VOG is gewijzigd. Ga na of u aan de huidige norm voldoet. Zie ook Nieuwsbrief Kwaliteit Laat Je Zien 29 van 29-01-21.

Geplande uitvoerdatum: 01-05-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 02-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Toelichting: Voor alle begeleiders vragen wij een VOG aan bij aanvang. Voor de zorgboer en zorgboerin elke drie
jaar.

Schrijf uw jaarverslag over 2020 en dien deze in ten behoeve van de beoordeling. Indienen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 21-02-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 4 acties opgenomen in de actielijst.

8.3 Conclusies m.b.t. de actielijst

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het plannen en tijdig uitvoeren van acties. Eventuele verbeterpunten zullen aan
de actielijst worden toegevoegd.
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Wij gebruiken de actielijst als een handige checklist om aan het eind van het jaar te kijken of we niets vergeten zijn. Zo tegen de
herfstvakantie beginnen we aan dat stukje werk, zodat we eventuele omissies nog voor het eind van het jaar kunnen aanvullen. 
Dat werkt prima, wij vergeten maar zelden iets!

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.



Jaarverslag 1141/zorgboerderij Kei 03-03-2021, 15:10

Pagina 24 van 25

9 Doelstellingen
In dit hoofdstuk beschrijft de zorgboer(in) wat de toekomstplannen zijn voor de zorgboerderij.

9.1 Doelstellingen voor de komende vijf jaar

In 2019 schreven wij: "We hebben geen doelstellingen. Zoals het nu gaat, gaat het goed. We zijn �exibel genoeg (en ons zorgaanbod is ook
divers genoeg) om mee te kunnen bewegen met veranderingen in de vraag. Onze zorgboerderij is een kleine gemeenschap die we
koesteren en waar weinig verandert.

Wíj hebben geen plannen. We zien wel wat er op ons pad komt... voorspellen kun je het toch niet!"

Dat staat wat ons betreft nog als een huis!

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

9.2 Doelstellingen voor het komende jaar

In 2020 schreven wij eind februari de hoopvolle woorden:

"Het komend jaar gaan we gewoon lekker door zoals in de jaren daarvoor.... Er kan natuurlijk volgende week iets raars gebeuren dat ons
dwingt om een hele andere koers te gaan varen... maar we verwachten een rustig jaar! "

Dat liep een beetje anders, maar toch hebben we de koers niet echt hoeven verleggen. Onze administratie loopt soepel, er zijn een paar
deelnemers bij gekomen en een paar vertrokken en we zien het inkooptraject vol verwachting tegemoet. Daar hebben we geen nieuwe
doelstellingen voor nodig.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

9.3 Plan van aanpak

Om de doelstellingen te realiseren beschrijft de zorgboer(in) concrete stappen die worden toegevoegd aan de actielijst.

Er staan geen acties gepland.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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Overzicht van bijlagen
In dit overzicht is opgenomen welke bijlagen er aan het jaarverslag zijn toegevoegd. Deze bijlagen bevatten aanvullende informatie voor de
toetsing en worden niet gepubliceerd.

6.5 tevredenheidsonderzoek volwassenen 2020
tevredenheidsonderzoek jeugd 2020


